
     

 
Referat bestyrelsesmøde 26. oktober 2021 på Bøgelund 
 
Fraværende: Josephine 
 
1.       Sidste referat 
Der mangler referat fra bestyrelsesmøder og generalforsamling på hjemmesiden. 
Trænger til lidt opdatering. Jes og Susanne følger op. 
  
2.       Diverse (JAH) 
 
Referent: Per Eg 
  
3.       WOC 2022 (SH/PEP) 
Kort evaluering på weekendens arrangement – stort og flot stævne, men selvfølgelig er der 
mange ting der kan forbedres. Der blev bl.a. nævnt kommunikation i bedre tid. 
 
Klubaften - besøg af Flemming og Helle fra WOC-organisationen, onsdag den 24. 
november efter løbetræning. 
  
4.       Arrangementer (PEP) 
Gennemgang af PEP’s oplæg for langtidsterminsliste 2022 til 2026 
2022:  
Uge 26: WOC/WOC Tour  
25/9: Divisionsmatch Randbøl/Frederikshåb Syd 
2023: 
Forår: Evt. WOC After Party – sprintløb 
Primo august: EFOL m. publikumsløb 
Ultimo august: JFM Stafet, forslag Hylkedal Nord 
2024: 
p.t. intet planlagt 
2025: 
Marts: DM Nat, forslag Stenderup 
April: Påskeløb, 2xFrederikshåb + ? – evt. Skamling 
2026:  
September: Vi søger dobbeltstævne DM Stafet og DM Lang 
 
5.       Kort og skove (PEP) 
Holdning til Naturnationalparker, oplæg til klubledermøde 1. november 2021 
Vi afventer oplægget d. 1/11 og ser hvordan det berører os. Stenderup er omfattet i 
oplægget. 
  



 6.       Sportslig (NW) 
 
Træning: Debat om hvor meget vi skal tilbyde af træning i vinter. NW tager det op med 
Marie Louise og Josephine. 
 
Plan for efterår 2021/forår 2022, løbetræning contra o-træning 
Fokus på vintertræningsløb, så mange som muligt skal med ud, vi reklamerer for det om 
onsdagen. Evt. fælles transport fra Bøgelund. 
  
7.       Klubliv (SH) 
Spisning efter løbetræning, hvor mange gang i løbet af vinteren? Det blev aftalt hver 
onsdag som udgangspunkt. 
Afslutningsfest, fordeling af opgaver – er fordelt – reserver 12/11 på Bøgelund. 
Klubtur Rømø – vi sigter efter 1-3. april 2022 (erstatning for Påsketuren i 2020) 
            
 8.       Økonomi (AEP) 
Ajourført regnskab frem til 30/9 2021 – pænt overskud. 
DM Hold, evaluering, bussen kostede ca. 6.000 kr. (vores andel). 
  
9.   Udvikling i klubben (JAH) 
Mini-O. 
Fastholdelse af løbere i vinteren/foråret 2022 – funktion/hjælp ved WOC kan være med til 
at engagere og fastholde. 
  
10.   Eventuelt 
Evaluering på DM Hold på Møn. God tur men det var langt at køre for at kæmpe om 5.- 6. 
pladsen. 

 

11. Næste møde? Aftales på mail. 

 


